
          

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt)
Indiener: H.J.A. (Rick) Hulshof, GroenLinks

Datum indiening vraag: 1 februari 2021

Datum verzending antwoord: 2 februari 2021

Commissievergadering Bestuur en Sociaal van: 2 februari 2021
Agendapunt 7, Coronacrisis en maatregelen

Raadsvergadering van: n.v.t.

Formulering: 
Naar aanleiding van ontwikkelingen en maatregelen rondom corona, alsmede recente berichtgeving in de 
media, heeft de GroenLinks fractie de volgende vragen:

Uit de gegevens van het ‘corona dashbord’ van de rijksoverheid1, blijkt dat het aantal besmettingen in 
de gemeente sterk fluctueren (de ene dag behoorlijk wat besmettingen, de andere dag weer relatief 
weinig). In voorgaande raadsbrieven gaf u telkens aan dat er geen brandhaarden waren aan te 
wijzen in de gemeente.

Vraag: 
Zijn er in de gemeente wederom geen brandhaarden aan te wijzen?

Antwoord:
In de raadsbrief waarmee wij u maandelijks informeren, maken wij gebruik van het interne 
(afgesloten) dashboard van de GGD Noord- en -Oost Gelderland. Het klopt dat cijfers iedere dag 
anders zijn. Het is aan te bevelen te kijken naar een langere periode om een duidelijk beeld te krijgen 
over dalingen danwel stijgingen van het aantal besmettingen. In de raadsbrief, welke vanavond op de 
agenda van de commissie Bestuur en Sociaal staat, kunt u wederom lezen dat er ook deze maand 
geen brandhaarden waren aan te wijzen in de gemeente. Het virus is in onze hele gemeente 
aanwezig, maar het aantal besmettingen daalt gelukkig op dit moment. 

Onlangs viel in de landelijke media te lezen dat de gemeente Lansingerland de eerste Nederlandse 
gemeente is die al haar inwoners laat testen2. Dit in verband met zorgen rondom de ‘Britse’ corona 
variant. 

Vraag: 
Kunt u aangeven of er in de gemeente Berkelland gevallen bekend zijn van de Britse variant, dan wel 
andere varianten (bijvoorbeeld de Zuid-Afrikaanse)?

Antwoord:
In de gemeente Berkelland heeft geen onderzoek plaatsgevonden zoals in de gemeente 
Lansingerland. De GGD geeft duidelijk aan dat het uitvoeren van bron- en contactonderzoeken 
bijzonder lastig is op dit moment, kijkende naar het grote aantal besmettingen. Op dit moment zijn er 
geen gevallen bekend van inwoners die besmet zijn met een Britse- of andere variant van het virus. 
Het is wel goed denkbaar dat deze varianten ook hun intrede in de Berkellandse samenleving 
hebben gemaakt aangezien het virus, in welke variant ook, breed verspreid is in Nederland en zich 
niet houdt aan gemeentegrenzen. 

1 https://coronadashboard.rijksoverheid.nl/gemeente/GM1859/positief-geteste-mensen
2 https://nos.nl/artikel/2363936-lansingerland-wil-als-eerste-gemeente-alle-inwoners-testen-na-opduiken-britse-
coronavariant.html
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Op 18 januari jl. viel in de Tubantia te lezen dat u voornemens bent om de ambtenaren van de 
gemeente Berkelland een extra vrije dag te geven, dit als compensatie voor het thuiswerken. Ook 
viel te lezen dat zij een vergoeding krijgen voor het inrichten van een thuiswerkplek.3

Vraag: 
Kunt u aangeven welk bedrag aan deze tegemoetkomingen is verbonden en uit welk budget dit 
betaald wordt?

Antwoord:
Bijna alle medewerkers van de gemeente Berkelland werken, zoals veel inwoners, al geruime tijd 
vanuit huis. Dat zal de komende maanden zeker nog het geval zijn. 
We hebben in het begin van de coronacrisis uiteraard de mogelijkheid gegeven aan medewerkers 
om enkele kantoorvoorzieningen mee naar huis te nemen, bv (aangepaste) stoelen. We waren toen 
nog niet goed in staat om in te schatten hoelang het thuiswerken de regel zou zijn. Op het 
gemeentehuis maken we al gebruik van flexplekken dus heeft niet iedere medewerker een eigen 
stoel. Dat is dus geen structurele oplossing.

Wij zien thuiswerken als een ontwikkeling voor de toekomst. Daar hoort een goede regeling voor 
thuiswerken bij die past bij de Arbo-wetgeving. Het college heeft daar in november een besluit 
overgenomen. De ondernemingsraad heeft aansluitend ingestemd met de regeling en u heeft daar 
kennis van kunnen nemen via de besluitenlijst van de B&W vergadering van 16 december 2020. 
Voor de details van de thuiswerkregeling verwijzen wij graag naar het collegebesluit dat u terug kunt 
vinden in IBABS.

Daarnaast hebben wij onze medewerkers als compensatie voor de gemaakte kosten voor internet, 
gas, water, elektra, koffie, afschrijving meubilair etc. één verlofdag aangeboden (donderdag 24 
december 2020). De verwachting is dat de sociale partners structurele afspraken gaan maken over 
een thuiswerkvergoeding.
De faciliteiten voor de thuiswerkregeling worden volledig gedekt uit het centrale opleidingsbudget, 
daar is namelijk sprake van een onder uitputting. Er zijn door de coronacrisis minder opleidingen 
door de medewerkers gevolgd. Het opleidingsbudget valt onder het programma financiën. Het gaat 
om een bedrag van € 275.000.

Vraag:
Kunt u aangeven om wat voor bedrag aan gemeentelijke belastingen het gaat waarvoor (door 
ondernemers) uitstel van betaling is aangevraagd? 

Antwoord:

GBTwente heeft ná 1 juli 2020 meerdere keren onderzocht op hoeveel biljetten nog uitstel van  
betaling was verleend en wat de som van alle openstaande posten voor deze biljetten bedroeg.  
Hieronder ziet u dit overzicht.

 situatie 18-8-2020 situatie 10-12-2020 situatie 8-1-2021 

Gemeente 
Aantal 

biljetten 

Som van de 
openstaande 

posten 

Aantal 
biljetten 

Som van de 
openstaande 

posten 

Aantal 
biljetten 

Som van de 
openstaande 

posten 

Berkelland               125   €        174.637                   91   €          95.363                   72   €          73.034 

Totaal 1.980  €     6.417.198  1.415  €     2.863.469  1.054  €     2.302.683 

3 https://www.tubantia.nl/achterhoek/corona-ambtenaren-berkelland-krijgen-extra-vrije-dag-voor-
thuiswerken~a57fb192/
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Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. Ze zijn niet 

bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over feiten en de 

uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.


